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Ερώτηση Ανατολάκη στη Βουλή για τους 
αεροψεκασμούς
/ Γενικά Θέματα

Ο βουλευτής του ΛΑ.Ο.Σ. Γιώργος Ανατολάκης κατέθεσε ερώτηση στο Ελληνικό 
Κοινοβούλιο, με βάση δημοσίευμα της «Ελεύθερης Ωρας» και ζητά να μάθει για τη 
δραστηριότητα των εταιρειών που επιδίδονται στους αεροψεκασμούς.

Αναφέρει χαρακτηριστικά στην ερώτησή του ο κ. Ανατολάκης με θέμα 
«Αυξανόμενοι παρατηρούνται οι αεροψεκασμοί στον εθνικό εναέριο χώρο», τα 
εξής:
«Τα τελευταία χρόνια έντονο και αυξανόμενο είναι το φαινόμενο νεφοειδών 
γραμμών (λευκών ουρών) που αφήνουν πίσω τους αεροσκάφη σε όλες σχεδόν τις 
μεγάλες πόλεις της Ελλάδας. Οι ουρές αυτές δεν εξαφανίζονται σε μερικά λεπτά, 
όπως συμβαίνει συνήθως, αλλά διατηρούνται στον ουρανό για μεγάλο χρονικό 
διάστημα, και κάποιες φορές σχηματίζουν ένα εκτεταμένο ουράνιο «πέπλο».
Όπως ισχυρίζονται επιστήμονες που έκαναν αναλύσεις, το δημιουργούμενο από 
αεροψεκασμούς ουράνιο «πέπλο» περιέχει σωματίδια αλουμινίου ή βαρίου σε 
ποσότητες που φυσιολογικά δεν έπρεπε να υπάρχουν ούτε στο έδαφος, ούτε στο 
νερό. Κανείς δεν μπορεί να απαντήσει με βεβαιότητα τι ακριβώς περιέχουν αυτές 
οι «ουρές» και τι επιπτώσεις έχουν στην υγεία του πληθυσμού. Ανεπισήμως, 
βέβαια, υπάρχει η πεποίθηση ότι οι εν λόγω αεροψεκασμοί γίνονται για να 
αντιμετωπιστεί το «φαινόμενο του θερμοκηπίου», δηλαδή της κλιματικής 
αλλαγής, δίχως όμως και πάλι να υπάρχει μια υπεύθυνη τοποθέτηση για το είδος 
και τη συχνότητα των αεροψεκασμών. Στον ημερήσιο τύπο και στο διαδίκτυο, 
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υπάρχουν κατά διαστήματα πλειάδα δημοσιευμάτων για αεροψεκασμούς που 
πραγματοποίησαν συγκεκριμένες εταιρείες. (περισσότερα…)
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